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Protokół Nr XXXII/2017 

z odbytej sesji Rady Miejskiej w Rzepinie 

w dniu 31 maja 2017r. o godz. 13:00 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 

Pkt 1. Sprawy regulaminowe:  

 

Pkt 1.1. otwarcie sesji i stwierdzenie kworum.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Utracki otworzył XXXII zwyczajną sesję VII 

kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie. Po powitaniu wszystkich zebranych oświadczył, że 

zgodnie z listą obecności, w sesji udział bierze 15 radnych , w związku z czym Rada jest 

władna do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności radnych i gości stanowi 

załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu).  

 

Pkt 1.2. zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki zwrócił się z pytaniem, czy radni mają uwagi, 

bądź inne propozycje do przedstawionego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad?  

 

Głos zabrał radny Tomasz Przybył, wnioskując o wycofanie z porządku obrad sesji  projektu 

uchwały 4.6. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego 

nieruchomości  niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Rzepin, uzasadniając tym, że  

przeznaczona w projekcie uchwały do sprzedaży działka jest przyległa do cmentarza 

komunalnego przy ul. Słowackiego, dlatego zdaniem radnego Przybyła jest to jedyny teren,  

na którym można przygotować miejsca parkingowe. 

Natomiast Burmistrz Rzepina Pan S. Dudzis poinformował, że rzeczywiście jest problem z 

miejscami parkingowymi w  Rzepinie, aczkolwiek jest to problem występujący w niektórych 

miejscach m.in. na Starym Mieście. Gdy chodzi jednak o teren wymieniony w projekcie 

uchwały - gdyby powstał tam parking, to byłby wykorzystywany jeden dzień w ciągu  roku, a 

koszt budowy parkingu będzie ogromny, poza tym sprzedaż tej działki wpłynie  korzystnie na 

budżet Gminy-dodaje Pan Burmistrz. 



2 
 

Jednakże radny Tomasz Przybył uważa, że miejsca parkingowe właśnie w tym miejscu są 

niezbędne, tak więc podtrzymuje swoje stanowisko, by projekt uchwały 4.6.wycofać, 

ponieważ za wszelką cenę nie powinno się sprzedawać działki tylko, po to, żeby zyskać 

pieniądze, należy także myśleć o mieszkańcach, którzy przyjeżdżają na cmentarz-dodał. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad wnioskiem radnego Przybyła o wycofanie 

projektu uchwały 4.6. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu 

nieograniczonego nieruchomości  niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Rzepin. 

„Za” wycofaniem z porządku obrad sesji ww. projektu uchwały głosował 1 radny , 12 

radnych było „ przeciw”,  2 radnych „wstrzymało się”.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady D. Utracki stwierdził, że projekt uchwały 

4.6. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego 

nieruchomości  niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Rzepin pozostaje w porządku 

obrad sesji. 

Pkt 1.3. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Sprawy regulaminowe: 

   1.1. otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

   1.2. zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad,  

   1.3. przedstawienie porządku obrad, 

   1.4. przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 26.04.2017r.                                                         

2. Sprawozdanie z realizacji współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

uprawnionymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy o działalności organizacji 

pożytku publicznego i wolontariacie (analiza efektów dofinansowań organizacji społecznych, 

stowarzyszeń i klubów sportowych realizujących zadania publiczne).  

3. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1. zmiany uchwały budżetowej, 

4.2. określenia regulaminu otwartego konkursu ofert oraz kryteriów wyboru ofert na 

zapewnienie możliwości korzystania z wychowania przedszkolnego w niepublicznych 

przedszkolach oraz innych formach wychowania przedszkolnego, 
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4.3. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie 

ścieków w Gminie Rzepin na okres od 01.07.2017r.do 30.06.2018r. oraz ustalenia opłaty do 

ceny taryfowej z tytułu odprowadzania ścieków, 

4.4. nieodpłatnego przejęcia na mienie gminne nieruchomości stanowiącej własność  Skarbu 

Państwa we władaniu Polskich Kolei Państwowych, 

4.5. przeznaczenia do sprzedaży w trybie przetargu ograniczonego, udziału w 

nieruchomościach stanowiących współwłasność Gm. Rzepin, 

4.6. przeznaczenia do sprzedaży w trybie przetargu nieograniczonego nieruchomości 

niezabudowanej stanowiącej własność Gm. Rzepin, 

4.7. nieodpłatnego przejęcia na mienie gminne nieruchomości stanowiącej własność Skarbu 

Państwa we władaniu Polskich Kolei Państwowych, 

4.8. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części działki nr ewid.18/2, 

położonej w Drzeńsku gm. Rzepin. 

5. Interpelacje, wnioski , zapytania i  sprawy różne. 

6.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   

7. Zamknięcie sesji.                                                  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że ww. porządek obrad został przyjęty przez aklamację. 

 

Pkt  1.4. przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 26.04.2017r.        

 

„Za” przyjęciem protokołu z sesji odbytej w dniu 26.04.2017r. głosowało 15 radnych -

jednogłośnie. 

 

Pkt. 2. Sprawozdanie z realizacji współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi uprawnionymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy o działalności 

organizacji pożytku publicznego i wolontariacie (analiza efektów dofinansowań 

organizacji społecznych, stowarzyszeń i klubów sportowych realizujących zadania 

publiczne). 

 

Pani Aleksandra Zielińska – Kierownik Referatu Promocji i Funduszy Zewnętrznych 

Urzędu Miejskiego poinformowała, że w 2016 r. na podstawie programu współpracy 

ogłoszonych zostało pięć konkursów, na które w odpowiedzi wpłynęło sześć ofert. 
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Były to takie konkursy jak: Popularyzacja Sportów Zespołowych w Gm. Rzepin ze 

szczególnym uwzględnieniem  piłki siatkowej i koszykowej. W Odpowiedzi  na ten konkurs 

ofertę złożyło Stowarzyszenie Kultury Fizycznej OMEGA w Rzepinie i została przyznana 

dotacja w 4000zł. Kolejny konkurs to prowadzenie  działalności edukacyjno-integracyjnej na 

rzecz osób starszych mieszkających na terenie gm. Rzepin w 2016r. – ofertę złożyło 

Stowarzyszenie Seniorów Rzepińskich i została przyznana dotacja  w kwocie 4000zł.Trzecim 

konkursem było prowadzenie działalności informacyjno-edukacyjnej i integracyjnej  na rzecz 

osób chorych na cukrzycę w gm. Rzepin w 2016r. w odpowiedzi  wpłynęła oferta Polskiego 

Stowarzyszenia Diabetyków Koło Terenowe w Rzepinie, została przyznana dotacja  w 

kwocie 4000zł. Czwartym konkursem była popularyzacja wędkarstwa oraz  wspieranie 

edukacji  ekologicznej na terenie gm. Rzepin, ofertę złożył Polski Związek Wędkarski Okręg 

w Zielonej Górze Koło PZW Nr 1 w Rzepinie, została przyznana dotacja w kwocie 3000zł. 

Piątym konkursem było prowadzenie działalności na rzecz osób niepełnosprawnych na 

terenie  gm. Rzepin – wpłynęły dwie  oferty dotacja została przydzielona po 2500zł. dla 

Stowarzyszenia na rzecz osób niepełnosprawnych Słoneczko w Rzepinie oraz dla 

Stowarzyszenia Wsparcie w Rzepinie. Również  poza konkursem wpłynęła jedna oferta do 

urzędu i została przyznana dotacja  w trybie poza konkursowym, była to oferta Klubu 

Sportowego Zorza Kowalów  w kwocie  3000 zł. 

W 2016r. współpraca poza finansowa była również prowadzona z 18 organizacjami 

pozarządowymi , jak również poza programem są wspierane kluby sportowe działające  na 

terenie gm. Rzepin - ogłoszono 8 konkursów – dodaje Pani A. Zielińska. 

 

Pkt 3. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

 

Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis poinformował, że brał udział w Konwencie 

członków zrzeszenia gmin woj. lubuskiego w Karpaczu, udział  w obchodach i w przemarszu 

zorganizowanym z okazji Dnia Flagi w Rzepinie,  udział w  obchodach rocznicy Konstytucji 

3-Maja oraz w festynie rodzinnym zorganizowanym przez Gminę Rzepin. Udział w 

powiatowych obchodach Dnia Strażaka w Słubicach , udział w posiedzeniu rady projektowej 

lokalnej grupy działania Zielona  Dolina Odry i Warty w Kostrzynie n/O. 

Ponadto Pan Burmistrz odbył spotkanie z Burmistrzem Hoppegarten i z lokalnymi  

przedsiębiorcami, spotkanie z wicestarostą i dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w 

Słubicach, w sprawie modernizacji drogi Rzepin – Biskupice i budowy ścieżki rowerowej z 

Rzepina do Gajca, spotkanie  z przedstawicielami firmy Farma Wiatrowa Drzeńsko Sp.z o.o. 
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w sprawie budowy elektrowni fotowoltaicznych na terenie Gm. Rzepin spotkanie ws. 

utworzenia Spółdzielni Socjalnej na terenie Gminy Rzepin, spotkanie w  Woj. Funduszu 

Ochrony Środowiska w Zielonej Górze w sprawie kanalizacji Kowalowa i ul. Kilińskiego w 

Rzepinie, spotkanie z przedstawicielami Miejskich Zakładów Komunalnych w Kostrzynie ws. 

wywozu śmieci oraz  spotkanie z dyrektorem parowozowni w Wolsztynie ws. przejęcia 

lokomotywy znajdującej się  przy dworcu PKP w Rzepinie. 

 

Pkt 4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Pkt 4.1. zmiany uchwały budżetowej. 

 

Projekt uchwały  omówiła Pani Małgorzata Barwińska – Skarbnik Gminy.  

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych – jednogłośnie. 

  

Pkt 4.2. określenia regulaminu otwartego konkursu ofert oraz kryteriów wyboru ofert 

na zapewnienie możliwości korzystania z wychowania przedszkolnego w niepublicznych 

przedszkolach oraz innych formach wychowania przedszkolnego. 

 

Pan Stefan Krawczyk – Dyrektor ZEAS w Rzepinie poinformował, iż od 2017r. jest 

obowiązek przyjmowania do przedszkola dzieci 3 letnich, a ustawa o systemie oświaty z 

2013r. określiła, że w takim przypadku  gmina jest  obowiązana ogłosić konkurs ofert. W 

związku z czym Rada ustala regulamin oraz kryteria jakie będą stosowane w otwartym 

konkursie ofert. Natomiast konsekwencją przyjęcia uchwały będzie ogłoszenie konkursu, w 

którym zostaną zastosowane kryteria jakie będą uchwalone  i zostanie dokonany wybór 

placówki przedszkolnej niepublicznej, po to, by zabezpieczyć miejsca i opiekę przedszkolną 

dla dzieci, które nie zostały przyjęte do publicznych przedszkoli. Dzieci, które nie zostały 

przyjęte do przedszkoli publicznych  jest 11. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 4.3. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków w Gminie Rzepin na okres od 01.07.2017r.do 30.06.2018r. oraz 

ustalenia opłaty do ceny taryfowej z tytułu odprowadzania ścieków. 
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Pani Elżbieta Pych- Kierownik Referatu Ochrony Środowiska  Gospodarki Komunalnej i 

Drogownictwa poinformowała, że PWK „EKO” w Rzepinie przedstawiło Panu Burmistrzowi   

wniosek o zatwierdzenie taryfy na  zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie  

ścieków. Taryfy zostały opracowane zgodnie z przepisami ustawy,  które były również 

przedmiotem dość burzliwej dyskusji na komisjach, dlatego też  Pan Burmistrz poprosi ł 

Panią Dyrektor o ponowne przekalkulowanie  stawek. Kalkulacja jednak została zmieniona i 

w chwili obecnej stawki uległy zmianie. Proponuje się więc stawkę za wodę dla gospodarstw 

domowych 2,63zł/m3, a za  odprowadzenie ścieków 4,98zł/m3, czyli w stosunku do 

ubiegłego roku podwyżka kształtuje się na poziomie 0,14 zł/m3 i 0,13z/m3 – dodaje Pani 

Pych.   

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 4.4. nieodpłatnego przejęcia na mienie gminne nieruchomości stanowiącej własność  

Skarbu Państwa we władaniu Polskich Kolei Państwowych. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Joanna Pych informując, że nieruchomości oznaczone nr 

19/32 i 19/33 są położone w okolicach dworca PKP w Rzepinie.  

 

Głos zabrał  Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki - ponieważ  gmina przejmuje działkę,  

na której znajduje się lokomotywa, pytał więc  jaki jest status prawny tego obiektu i jak 

wyglądają rozmowy dotyczące odzyskania lokomotywy? 

Burmistrz Dudzis odpowiedział, że przeprowadził rozmowę z dyrektorem lokomotywowni w 

Wolsztynie, jak wynika lokomotywa, która znajduje się przed dworcem w Rzepinie  jest 

własnością instytucji kultury. Instytucja kultury przekaże Gminie Rzepin  lokomotywę w 

formie użyczenia.   

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 4.5. przeznaczenia do sprzedaży w trybie przetargu ograniczonego, udziału w 

nieruchomościach stanowiących współwłasność Gm. Rzepin. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 4.6. przeznaczenia do sprzedaży w trybie przetargu nieograniczonego nieruchomości 

niezabudowanej stanowiącej własność Gm. Rzepin. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przy 1 głosie  „przeciw” (T.Przybył)  i 

przy 1 głosie „wstrzymującym się” (A.Wodara). 

 

Pkt 4.7. nieodpłatnego przejęcia na mienie gminne nieruchomości stanowiącej własność 

Skarbu Państwa we władaniu Polskich Kolei Państwowych. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 4.8. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części działki o nr 

ewid.18/2  położonej w Drzeńsku gm. Rzepin. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych – jednogłośnie. 

 

 

O godz. 14:08 obrady opuścił radny Andrzej Zator. 

 

Pkt 5. Interpelacje, wnioski , zapytania i  sprawy różne. 

 

Radny Stanisław Zieliński w imieniu mieszkańców prosił o wyznaczenie 3 miejsc dla 

petentów na parkingu naprzeciw urzędu. 

   

Radna Krystyna Kramarzewska zadała pytanie  jak są uregulowane cieki wodne, które  

zasilają w wodę jezioro Długie? 

 

Radny Józef Olesek w imieniu mieszkańców Os. Leśnego zwrócił się z prośbą o 

modernizację urządzeń na  placu zabaw, gdyż niektóre urządzenia  są przestarzałe. Ponadto 

mieszkańcy proszą  o uporządkowanie i posprzątanie tego terenu. 
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Natomiast radny Krzysztof  Przybylski poinformował -  tu cytat - że w związku z 

utworzeniem Krajowej Administracji Skarbowej  otrzymałem propozycję pracownika 

cywilnego i zgodnie regulaminem  muszę  do dnia 09.06.2017r. złożyć mandat radnego - co 

niniejszym uczynię.  

Następnie radna Agnieszka Wodara pytała jak wygląda sprawa dot. uporządkowania lasku 

przy ul. Hanki Sawickiej ? 

 

Przewodniczący Rady D. Utracki zgłosił problem mostu na Ilance na wysokości Starego 

Miasta (wyłamane belki) oraz dopytywał czy oczyszczalnia ścieków na „Mleczarni” jest w 

jakikolwiek sposób przez Gminę kontrolowana, bo mieszkańcy skarżą się, że gdy urządzenia 

są oczyszczane to do rzeki Ilanki są wpuszczane zanieczyszczenia.  

 

Pkt 6. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   

 

Burmistrz Sławomir Dudzis odpowiadając  radnemu Zielińskiemu poinformował, że miejsca 

parkingowe zostały oznakowane tuż przy budynku urzędu, tym niemniej planowana jest 

inwestycja przebudowy płaskich powierzchni i przy tej okazji zostanie zwiększona ilość 

parkingów na terenie Starego Miasta. 

 

Gdy chodzi  o niski poziom wody w jeziorze Długie – jest to duży problem dla mieszkańców 

korzystających z tego jeziora - powiedział Pan Burmistrz. 

Aczkolwiek został oczyszczony rów od autostrady do jeziora, niemniej jednak sytuacja  jest 

trudna, bo panuje susza w lesie i z tego cieku nie wpływa woda do jeziora, dlatego też trzeba 

poczekać na opady deszczu, w tej chwili nic więcej nie można zrobić-dodaje Pan Burmistrz. 

 

Jeżeli chodzi o plac zabaw na Os. Leśnym – Pan Burmistrz stwierdził, iż ten plac zabaw jest 

najlepiej wyposażony na terenie Rzepina. Oczywiście, gdy są urządzenia uszkodzone, to na 

pewno zostaną wymienione, jednakże najpierw  zostanie to  sprawdzone.  

Ponadto Pan Burmistrz  nadmienił, iż jest planowana duża inwestycja na placu  zabaw przy 

cmentarzu, będą tam wymienione urządzenia, a obecne urządzenia zostaną przeniesione na 

inne place zabaw. Jak również  obok  placu zabaw na ul. H. Sawickiej zostaną ustawione 

urządzenia siłowe. 
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Gdy chodzi o uporządkowanie lasku przy ul. H. Sawickiej – są  wyznaczone przez 

Nadleśnictwo drzewa do usunięcia, zakrzaczenia zostaną również usunięte - dodaje  

Burmistrz Dudzis. 

 

Jeżeli chodzi o oczyszczalnię ścieków na Mleczarni- dotychczas nie było sygnałów, tym 

niemniej działania sprawdzające będą podejmowane - powiedział Pan Burmistrz. 

   

Pkt 7. Zamknięcie sesji.          

 

Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki o 

godz.14:30 zamknął XXXII zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 

 

Protokołowała:                                                                 Przewodniczył: 

 

M.Szewczyńska                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej   

 

                                                                                      (-) Damian  Utracki                                   

 

 

 

 

 


